



ARTIST: ANDRES LUQUE
Title: Astral EP
Art. Nr.: EVO017
Release Date: March 2018
Publisher: Evosonic Records
Format: EP
Offer: Download

Teaser Deutsch/English

Er dreht und dreht dich in seinen Groove hinein und bevor du es bemerkst, ist es zu spät. Erst nach 7:17 min lässt er dich wieder los. Du hast es nicht kommen hören, denn „Astral“ startet leise. „Stay Alive“ ist da schon etwas ungefährlicher, weil er nicht verheimlicht, was er ist. Glaub nicht alles, was du liest. Geh auf Nummer sicher und hör dir diese EP an.

He turns and turns into his groove and before you notice, it's too late. Only after 7:17 min he lets you go again. You did not hear it coming, because "Astral" starts quietly. "Stay Alive" is a bit safer, because he does not hide what he is. Do not believe everything you read. Play it safe and listen to this EP.

Beschreibung/Description

Spanien ist das neue Schweden, heißt es. Zumindest in der elektronischen Musik, heißt es. Auch bei Evosonic Records gibt es jetzt einen, heißt es. Wir heißen den Musiker, Saxophonist, Produzent, DJ und Label Owner Andres Luque bei uns willkommen und hoffen, dass seine erste Veröffentlichung auf einem deutschen Label nicht die letzte bleibt. Weil beide Tracks, eine Mischung aus Tech- und Progressive House, nach mehr schreien. Hört man „Astral“, muss man tanzen. Egal wann, egal wo. Startet man direkt danach „Stay Alive“ muss man weiter tanzen. So ging es Ponchmann und mir, als wir die Tracks das erste Mal hörten. Interessant wäre es zu wissen, was passiert, wenn man zuerst „Stay Alive“ hört und dann „Astral“. Wir wissen es jetzt.

Spain is the new Sweden, it is said. At least in electronic music, it says. There is also one at Evosonic Records, they say. We welcome the musician, saxophonist, producer, DJ and label owner Andres Luque and hope that his first release on a German label will not be the last. Because both tracks, a mix of tech and progressive house, are screaming for more. If you hear "Astral", you have to dance. No matter when, no matter where. If you start right after "Stay Alive" you have to keep dancing. That's how Ponchmann and I were when we heard the tracks for the first time. It would be interesting to know what happens when you first hear "Stay Alive" and then "Astral". We know it now.

Track List / Infos:

1. Astral (Original Version) – 07:17min
2. Stay Alive (Original Version) – 07:46min

All tracks written and produced by Andres Luque.

© Evosonic Records 2018

<https://evosonic.de/portfolio/andres-luque/>

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-017/>

